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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésrő l szóló 2012.

évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a Nemzet i

Fejlesztési Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium

vezetőjéhez

„Számíthatunk a Kormány segítségére a Tapolca-Nyirád közti útszakasz felújítás a
kapcsán?”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr!

Számos panasz érkezett hozzám a Tapolcát és Nyirádot összeköt ő 7317. számú út katasztrofáli s

állapota miatt. A panaszok nem alaptalanok, számos úthiba, kátyú és 40-es táblák tömkelege
akadályozza a haladást az útszakaszon .

Önmagában ez is problémát jelent, azonban különösen nagy gondot okoz a helyzet a mentők

működése kapcsán . Az említett útszakaszon ugyanis a tapolcai kórház aktív ágyainak

megszüntetése után igencsak megnövekedett a ment őautók forgalma, hiszen ezen az útvonalo n

szállítják Tapolcáról Ajkára a betegeket . Egyszerűen elfogadhatatlan, hogy rá lettek

kényszerítve a betegek és a mentők, hogy Tapolca helyett Ajkára menjenek, még az

útviszonyok is jelentősen megnehezítik ennek a műveletnek ,az elvégzését. Ha elvesznek,
legalább adjanak is valamit helyette, mert nem várhatjuk el, hogy a ment őkocsik 40-nel

lavírozzanak a kátyúk között, fő leg annak ismeretében, hogy sokszor milyen nagymértékű a

leterheltségük és a kocsihiány.



Kérdezem tehát tisztelt Miniszter urat :

Számíthatnak-e a környéken él ők arra, hogy a Kormány forrást biztosít - az aktív ágyak
megszüntetése következtében megnövekedett forgalomra tekintettel – az út felújítására? Mikor
kerül sor a Tapolca-Nyirád közti útszakasz felújítására?

Budapest, 2017 . február 16 .

Tisztelettel :

Rig ajos
Jobbik
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